
V ponedeljek, 19. oktobra sta skupščina KS
in predsedstvo KK SZDL KS Ajdovščina organi-
zirala Zbor delovnih Ijudi in krajanov, na kate-
rem so obravnavali obrazložitev izvajanja pro-
grama iz I. in II. samoprispevka ter predlog
programa za III. samoprispevek v Ljubljani.

V sredo, 21. oktobra je Društvo prijateljev
mladine KS Ajdovščina organiziralo sprejem in
pogostitev delegatov pionirjev OŠ Prežihovega
Vbranca. V imenu terenskih družbenopolitičnih
organizacij je pionirje pozdravil predsednik KK
SZDL KS Ajdovščina Edo Rasberger ter jim

KS Ajdovščina
Obrazložitev izvajanja programa iz preteklih
samoprispevkov je bila spremljana z diapozi-
tivi.

V diskusiji o uvedbi III. samoprispevka so
delovni Ijudje in krajani Ajdovščine postavljali
najrazličnejša vprašanja. Nanje je odgovarjal
predstavnik političnega štaba za izvedbo III.
samoprispevka Albin Vengust, tako da so ob
sklepni besedi predsednikaskupščine krajanov
tov. Grudna poziv za čim uspešnejšo izvedbo
referenduma pozdravili s ploskanjem.

med pogovorom orisal delovanje in problema-
tiko KS Ajdovščina. V diskusiji so pionirji po-
stavljali vprašanja glede sanacije ribnika v Ti-
voliju in o financiranju nekaterih aktivnosti na
šoli. Predstavnikom družbenopolitičnih organi-
zacij krajevne skupnosti so poročali tudi o svo-
jem mnogostranskem aktivnem delu. Ob zak-
Ijučku sprejema so se prisotni dogovorili, da se
bodo večkrat srečevali in na koristnih sestan-
kih izmenjali svoje izkušnje ter skupno reševali
probleme šolske pionirske organizacije.
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